
Protok6f nr XV/15

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 11 stYcznia 2016r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

ZielonY RYnek 11/13



W dniu 11 stycznia 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.

Zielony Rynek 77/!3 rozpoczqty siq obrady XV sesji Rady Miasta Wioclawek Vll kadencji,
kt6rq zwoiai i kt6rej przewodniczyl radny Jarosfaw Chmielewski PrzewodniczEcy Rady

Miasta Wtoctawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl obrady XV sesji Rady

Miasta Wfocfawek, serdecznie witajac Poslankq na Sejm RP Paniq Joanne Borowiak,

Prezydenta Miasta Wloclawek dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta Miasta: dr

Barbarq Moraczewskq, Magdalenq Korpolak-KomorowskE oraz Monikq Berger jak r6wnie2

dyrektor6w wydzial6w oraz pozostalych pracownik6w Urzedu Miasta. Przewodniczqcy Rady

Miasta powital tak2e obecnych na sesji przedstawicieli wlociawskich medi6w, mieszkafc6w

miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski stwierdzit, i2 na stan 25 radnych na sali obrid zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecnodci 19 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu L1 stycznia br. sQ prawomocne.

Lista obecnodci radnych z XV sesji Rady Miasta - zafacznik nr 1do protokolu,

Lista os6b uczestniczqcych w XV sesji Rady Miasta - zalqcznik nr 2 do protokolu.

- przyjqcie protokolu z obrad XIV sesji Rady Miasta
Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze Rady

Miasta byl dostqpny projekt protokolu Nr 14/2015 z obrad XIV sesji Rady Miasta Wloclawek

Vll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 29 grudnia 2015 roku, z kt6rym to protokofem radni

mogfi siq zapoznai iwnie6d ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag i uzupelnieri.
- zmiany do porzqdku obrad
PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq z zapytaniem do

radnych czy wnoszq propozycje zmian do przekazanego porzqdku obrad.

Ze strony radnych nie padfy propozycje zmian. Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta

zaproponowat, aby porzqdek obrad rozszerzony zostal o projekt uchwafy w sprawie

rozpatrzenia petycji Pana 

-, 

kt6rv rozpatrzonv byiby w pufuie nr

11 oraz o projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana E n.
dziatalnoii Prezvdenta Miasta Wlocfawek, kt6ry bylbv rozpatrzony w punkcie nr 12

proponowanego porzqdku obrad. W zwiqzku z tym kolejne zagadnienia porzqdku obrad

uleglyby przesuniQciu o jeden punkt. Jak wyiaSnil Przewodniczqcy Rady Miasta

przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinie wlaSciwych Komisji stalych Rady Miasta.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za zaproponowana
zmianq porzqdku obrad radni opowiedzieli siq jednomySlnie.

A zatem obradv XV sesii Radv Miasta odbvwai sie beda wedfug nastepuiacego porzadku:



Sprawy organizacyjne.
a/ otwarcie sesji

b/ stwierdzenie quorum
c/ przyjqcie protokolu z obrad XIV sesji

d/ zmiany do porzqdku obrad XV sesji.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoici miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. Projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego miasta

wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie ulic Zagajewskiego icelulozowej, pomiqdzy

ulicami: Polnq, Zagajewskiego, Stod6lnq, Skladowq, tqgskq, Plockq, Barskq oraz Celulozowq'

4. Pro.iekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreslenia trybu powotywania czlonk6w

oraz organizacji i trybu dzialania Miejskiej Rady Dzialalno6ci Po2ytku Publicznego we

Wfoclawku.
5. Projekt uchwaly w sprawie okre6lenia kryteri6w, liczby punkt6w oraz dokument6w

obowiqzujqcych w postqpowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy publicznej szkoty

podstawowej oraz pierwszej klasy publicznego gimnazjum, dla kt6rych organem

prowadzqcym jest Gmina Miasto Wlocfawek.

6. Projekt uchwaly w sprawie nagr6d i wyr6inied za

osiqgniqcia w dziatalnoici sportowej.
7. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwaiq w sprawie

osiagniete wyniki sportowe oraz za

ustalenia sklad6w osobowych statych

komisji Rady Miasta.

8. Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia rezygnacji Przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej.

g. projekt uchwaly w sprawie wyboru wiceprzewodniczqcego Rady Miasta wlocfawek.

10. Projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnei'

ii. tro,"*, r.n*.t, w sprawre rozpatrzenra o",v.r, ;"nuJ'

Prezydenta Miasta Wtoclawek.

13, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

14. Informacje i komunikaty.
15. Zamkniqcie obrad.

Ad.2
tnformacja Prezydenta Miasta z dziafalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym'

Informacja, kt6rq przedstawil Radzie Miasta Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski,

obejmuje okres od dnia 29 grudnia 2015 roku, czyli od ostatniej sesji Rady Miasta

Wloclawek, do dnia dzisiejszego i przedstawia siq nastqpujqco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wief Publicznych m.in.:
- zawarto umowq dotyczqcq udzielenia zam6wienia publicznego na zadanie pn.

,,Oczyszczanie miasta w zakresie utrzymania czystosci iforzqdku na terenach z zieleniq w

ciqgach ulicznych w okresie letnim i zimowym oraz zimowe utrzymanie chodnik6w,

zamiatania mechanicznego ulic oraz op162niania koszy ulicznych, transport i utylizacja

padlych zwierzqt w okresie od 01 stycznia do 31 grudnia 2016 roku". zadanie to zostato

podzielone na dwa mniejsze. 3L grudnia zawarliimy umowe z Przedsiqbiorstwem

Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" na kwotq 695 764,33 zl'
W zakresie Referatu Zdrowia i Spraw Spolecznych m.in.:



- 5 stycznia, zgodnie z terminem obowiqzujqcym w umowie zawartej pomiQdzy

Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim a Gminq Miasto Wloctawek dotyczecej

dofinansowania ze Srodk6w Paistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b N iepelnosprawnych

koszt6w utworzenia i dzialania Zaktadu Aktvwnoici Zawodowej, zloiono rozliczenie

dofinansowania koszt6w utworzenia Zaktadu w 2015 roku

- zawarto umowq pomiedzy Caritas Diecezji Wfoclawskiej a Gminq Miasto Wfoclawek w

sprawie powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie Zapewnienia schronienia

osobom bezdomnvm z terenu miasta Wfoclawek w okresie od l stycznia do 30 czerwca

2016 roku
- zawarto umowy ze Swietlicq Oratorium, Towarzystwem Przyjaci6l Dzieci oraz Parafiq

Najlwiqtszego Serca Jezusowego na prowadzenie plac6wek wsparcia dziennego w roku

2016
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Gospodarki Mieiskiej m.in.:
- przygotowano zapytanie ofertowe na zadanie pn. ,,Bie2qca konserwacia 

' 
remonty

przystank6w komunikacyjnych na terenie miasta Wfoclawek wraz z usuwaniem skutk6w

wandalizmu"
- warto odnotowai,2e od l stycznia Miejski Zarzqd Uslug Komunalnych iDr6g przejqf

administrowanie cmentarzami komunalnymi we Wloclawku i Piticzacie

Za nami 24. Final Wielkiei Orkiestry Swiqtecznej Pomocy. Dziqkujq wszystkim, kt6rzy

wlqczyli siq w organizacje finatu we wloclawku i wszystkim tym, kt6rzy orkiestrq wsparli.

Po zakoriczone.j wypowiedzi przez Prezydenta Miasta o glos poprosit radny Rafai Sobolewski,

kt6ry odnoszqc siq do tre6ci zloionej przez Prezydenta Miasta informacji zaproponowal

wniosek, aby radni otrzymali kompleksowq informacjq na temat dzialalnoSci sp6iek

miejskich, ich problem6w ispraw, z kt6rymi borykajq siQ te podmioty. Radny zaproponowat,

aby w uzgodnieniu terminu z Przewodniczqcym Rady doszto do spotkania wszystkich

zainteresowanych stron.
Nastepnie glos zabral radny Dariusz Jaworski Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, kt6ry odnoszqc siq do wypowiedzi przedm6wcy poinformowal, 2e w

planie pracy Komisji na rok 2016 przewidziana jest dyskusja pogwiqcona zagadnieniu, ktore

poruszyl radny Rafal sobolewski. wobec powy2sze8o Przewodniczqcy Komisji stwierdzil,2e

radny Rafal sobolewski otrzyma zaproszenie na obrady Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska, podczas kt6rych bqdzie omawiane przedmiotowe zagadnienie'

Ad.3
projekt uchwaly w sprawie miejscoweto planu zagospodarowania przestrzennego miasta

wloclawek dla obszaru pofoionego w rejonie ulic Zagalewskiego icelulozowej, pomiqdzy

ulicami: PolnE, Zagajewskiego, Stod6lnq, Skladowq, tqgskq, Plockq, Barskq oraz

Celulozowq.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Jolanta Stariczak Dyrektor

wydziafu urbanistyki iArchitektury informujqc,2e Prezydent Miasta wfoclawek sporzqdzif

projekt miejscowego planu realizujqc Uchwa.lq Nr xxxlll/49/2013 Rady Miasta wfoclawek z

dnia 27 maja 2013r. w sprawie przystapienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospoda rowan ia przestrzennego miasta Wloctawek dla obszaru poto2onego w rejonie ulic



Zagajewskiego iCelulozowej, pomiqdzy ulicami: Polnq, Zagajewskiego, Stod6lnq, Skladowq,

tqgskq, Plockq, Barskq oraz Celulozowq, zgodnie z zapisami ,,Studium uwarunkowai i

kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek" przyjqtym Uchwalq Nr

!o3/xt/2o07 Rady Miasta wloclawek z dnia 29 paidziernika 2oo7r. oraz z przepisami

odrqbnymi. Dokonal r6wnie2 analizy dotyczqcej zasadnoici przystEpienia do sporzqdzenia

planu rozpatrujqc zloione wnioski. Prezydent Miasta stwierdzil zasadno6i sporzqdzenia

projektu miejscowego planu w zgodnoici z wynikami analizy zawartej w uchwale nr

xlll/I6I/7I Rady Miasta Wloclawek z dnia 26 wrze6nia 2011r. w sprawie aktualno(ci

,,Studium uwarunkowai i kierunk6w zagospod arowan ia przestrzennego miasta Wlociawek"

oraz ,,miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego". W zalqczniku nr 5 ww'

uchwaly wskazano za nieaktualnq w czqjci uchwalq Nr a1/xxxll/2001 z dnia 25 czerwca

2001r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wioctawka

w zakresie obszaru zawartego pomiqdzy ulicami Lqgskq, Plockq, Barskq, Polnq, Stod6lnq i

Okrqinq. Wskazana uchwaia stanowi znacznE czqii obszaru objqtego granicami ninie.jszego

miejscowego planu. w pozostalej czq6ci znajdujq siq inne plany miejscowe, kt6rych obszary

6ci5le do siebie przylegajq. Plany te nale2q do plan6w uchwalonych wcze6niej, w r6inych

okresach, w zwiqzku z powy2szym nastqpila koniecznodi ujednolicenia zapis6w na calym

obszarze niniejszej uchwafy. Studium przewiduje na przedmiotowym terenie: ,,obszary

mieszkalnictwa z dominujqcym budownictwem wielorodzinnym", ,,obszary uslugowe",

,,obszary przemyslowe" oraz uklad istniejEcych dr6g: zbiorczych, lokalnych idojazdowych'

Wskazany jest r6wniei ,,obszar mieszkalnictwa z dominujqcym budownictwem

.jednorodzinnym", w kt6rym dominujqca funkcja dotyczy obszaru poloionego poza

wyznaczonymi uchwalq granicami. w czqici objqtej niniejszE uchwatq zlokalizowana jest

wylqcznie zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna iuslugi. wyznaczony na rysunku studium

,,gt6wny punkt zasilania (istniejqcy) ,, faktycznie znajduje siq poza granicami obszaru

objqtego planem, a linia napowietrzna prowadzqca do niego nie przebiega po obszarze

objetym granicami planu. W obszarze objetym sporzqdzeniem planu znajduje siq obiekt

wraz z terenem wpisany do rejestru zabytk6w oraz obiekty wpisane do rejestru gminnej

ewidenc.ii zabytk6w. Przeprowadzona analiza ustaleri planu w odniesieniu do aktualnego

zagospoda rowa nia wykazaia, 2e brak jest obszar6w, w kt6rym wystQpuje obni2enie

warto6ci rynkowej grunt6w. Ujete w prognozie dochody i wydatki odpowiednio na

ooziomie kwot 4.267.000 zt i6.839.000 zt majq charakter szacunkowy idotyczq zamiar6w

mogqcych byt realizowanych w rozlo2onym czasie. Przyjqto, 2e okres niezbqdny do

realizacji zalo2ef nowego planu wynosi ok. 10 lat, co skutkowai bqdzie mo2liwie

r6wnomiernvm rozktadem zar6wno dochod6w jak iwydatk6w gminy. Poniewa2 wartosi

wydatk6w przewy'sza dochody, taki rozklad skutk6w finansowych ma sluiyi mo2liwie

stabilnemu obciq2eniu bud2etu gminy. Po stronie wydatk6w najwainiejszq pozycjq

stanowia koszty budowy nowych d169 oraz infrastruktury technicznej. Prezydent Miasta

realizujqc uchwalq, przeprowadzil procedurq formalno-prawnq okreSlonq przepisami

ustawy o planowaniu i zagospodarowa n iu przestrzennym oraz ustaw pokrewnych, w tym o

udostqpnianiu informacji o Srodowisku ijego ochronie, udziale spoleczeistwa w ochronie

Srodowiska oraz o ocenach oddzialywania na irodowisko. Prezydent Miasta wykonal

powierzone zadanie w spos6b zgodny z procedurq sporzqdzania miejscowego planu

zagospodarowa n ia przestrzennego zawarta w art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym'



Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta, kt6ra

po dokonaniu analizy przedmiotowego zagadnienia pozytywnie zaopiniowala

zaproponowane zmrany. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta

Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jacek Buiawa.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri ze strony radnych do zabrania glosu w dyskusji nad

przedstawionym projektem uchwaty Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw

Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie ww. projekty uchwaly.

w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych, za przyjqciem uchwaty

wszyscy radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych ora2 wstrzymujQcych siQ

nie stwierdzono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski

poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gfosowaniS uchwala zostafa podjqta przez

Rade Miasta w zaproponowanYm brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik nr 3 do protokotu.

Ad.4
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okre6lenia trybu powolywania czlonk6w

oraz organizacji itrybu dzialania Miejskiei Rady Dzialalnogci Poiytku Publicznego we

Wloclawku.

Zagadnienie om6wit Pan Piotr Bielicki Kierownik Referatu zdrowia i spraw spolecznych

informujac, 2e w zwiqzku z podjQtE Uchwalq nr x/72/2O75 przez Radq Miasta wloclawek w

dniu 31 sierpnia 2015 r. ze struktur jednostki budietowej pn. wloclawskie centrum

organizacji Pozarzqdowych i Informacji Turystycznej z uwagi na szczeg6lnych charakter

dzialania zwiqzany ze sportem i rekreacjq wylqczono wloclawskq Informacjq Turystyczna,

wlqczajqc jq do struktur Oirodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku. Zmiana profilu dziafania

ww. jednostki spowodowala powstanie Wloclawskiego centrum organizacji Pozarzadowych

i wolontariatu, jako samodzielnej jednostki o okreSlonym profilu dzialania zgodnym z

ustawq z dnia 24 kwietnia 2oo3 r. o dzialalnoSci po2ytku publicznego io wolontariacie.

Zgodnie z nowelizacjq ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.0 dziafalnoSci poiytku publicznego

i o wolontariacie kadencja Miejskiei Rady Dzialalno(ci Po2ytku Publicznego trwai bedzie 3

lata od momentu powolania jej przez wia(ciwy organ wykonawczy.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy spofecznej,

kt6ra po rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia pozytywnie zaopiniowafa

zaproponowane zmiany. opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta PrzewodnlczEcy

Komisji radny Tomasz Nagala.

Wobec braku uwag oraz zgtoszeri do zabrania gtosu w dyskusji przez radnych nad

przedstawionym projektem uchwaly Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie ww. projekty uchwafy.



W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych, za przyjqciem uchwaly

wszyscy radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujecych siq

nie stwierdzono,
Wobec powyiszego PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez

RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik nr 4 do protokofu

Ad.5
projekt uchwaty w sprawie okreSlenia kryteri6w, liczby punkt6w oraz dokument6w

obowiqzujqcych w postqpowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy publicznej szkoly

podstawowej oraz pierwszej klasy publicznego gimnazjum, dla kt6rych organem

prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek'

wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor wydzialu

Edukacji iRozwoju spofecznego informujqc, ii aktualne zasady rekrutacji do publicznych

szk6l podstawowych i publicznych gimnazj6w zobowiqzujq radq gminy do ustalenia

kryteri6w o charakterze lokalnym poprzez podjqcie uchwaly. Publiczne szkoly podstawowe i

publiczne gimnazja to szkoly, w kt6rych uczniowie realizujq obowiqzek szkolny, zatem

rekrutacja do tych szk6l ma znaczenie wt6rne do przywileju przyjqcia ucznia do szkoly w

obwodzie, kt6rej zamieszkuje. Zgodnie 2 art.77 ust. 4 ustawy systemie o6wiaty, rada gminy

ustala plan sieci publicznych szk6l podstawowych igimnazj6w prowadzonych przez gminq, a

tak2e okresla granice obwod6w tych szk6l. Przepis ten zapewnia uczniom zamieszkatym w

obwodzie dane.i szkoly prawo przyjqcia do szkoly na podstawie zgloszenia, o kt6rym mowa

w art. 20e ust.1 i2:
,,1. Do klasy pierwszej publicznej szkoly podstawowej oraz do klasy pierwszej publicznego

gimnazjum, kt6rym ustalono obw6d, przyjmuje siq na podstawie zgloszenia rodzic6w dzieci i

mlodzie2 zamieszkale w tym obwodzie.
2. Do klasy pierwszej publicznego gimnazjum przyjmuje siq kandydat6w posiadajqcych

Swiadectwo u koriczen ia szkoly podstawowej".

Majac na uwadze, ie wszystkie potrzeby uczni6w i ich rodzic6w zabezpieczone sE poprzez

uprawnienie do przyjqcia dziecka na podstawie zgloszenia do szkoly w obwodzie,

w kt6rej mieszka, rekrutacja do pierwszej klasy publicznej szkoly podstawowej oraz

pierwszej klasy publicznego gimnazjum, dla kt6rych ustalono obw6d ma charakter

nieobowiqzkowy, uzale2niony od sytuacji organizacyjnej szkoly. Zgodnie z art. 20e ust- 3

ustawy o systemie o(wiaty, kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej szkoly

podstawowej lub publicznego gimnazjum mogq byi przyjqci do klasV pierwszej po

przeprowadzeniu postqpowania rekrutacyjnego, jeieli dana publiczna szkola podstawowa

lub dane publiczne gimnazjum nadal dysponuje wolnymi miejscami'

W postQpowaniu rekrutacyjnym sq brane pod uwagq kryteria okredlone przez organ

prowadzqcy, z uwzglQdnieniem zapewnienia jak najpelniejszej realizacji potrzeb dziecka

ijego rodziny oraz lokalnych potrzeb spolecznych. Zaproponowane kryteria odnosza siQ do

sytuacji rodzinnej dziecka oraz woli pomocy rodzicom w wychowaniu dzieci poprzez



zapewnienie im edukacji w jednostce, kt6ra jest dla nich odpowiednia. Podjqcie uchwaty jest

obligatoryjne dla umo2liwienia w publicznych szkolach podstawowych i publicznych

gimnazjach prowadzonych przez Gminq Miasto wloclawek przeprowadzenia rekrutacji

zgodnie z obowiqzujqcym prawem.

Opinia Komisii statei Radv Miasta:

opiniq o projekcie uchwaty przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji Edukacji

radna Mariola Gawlowska informujqc, 2e po rozpatrzeniu przedmiotowego zagadnienia

Komisja pozytywnie zaopiniowala przedlo2ony projekt uchwaly.

w wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnosci 21 radnych, za przyjqciem uchwaty

wszyscy radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymuiqcych siq

nie stwierdzono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowanib uchwala zostala podieta przez

Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 5 do protokolu

Ad.5
Projekt uchwaly w sprawie nagr6d i wyr6inieri za osiagniete wyniki sportowe oraz za

osiqgniqcia w dzialalno6ci sportowej.

Jak ooinformowat Pan stanisfaw stanowski z Eiura sportu i Turystyki wprowadza.iqc do

zagadnienia - Ustawa o sporcie pozwala na ustanawianie jednostkom samorzqdu

terytorialnego wyr62nieri i nagr6d pieniqinych dla trener6w oraz innych os6b

wyr6iniaj4cych siq osiqgniqciami w dzialalnoSci sportowej i osiqgajqcych wybitne osiqgniqcia

w dzialalno6ci sportu. Uchwala podyktowana zostala zamiarem docenienia wysilku

sportowc6w reprezentujEcych wfoclawek na arenach kra.iowych i miqdzynarodowych- Na

podstawie dotychczasowych doSwiadczeri uszczeg6iowiono zasady ich przyznawania.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Przedfo2ony projekt uchwaty byl przedmiotem obrad, Komisji Kultury i Sportu, kt6ra

rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia zaproponowane zmiany, opiniq przedstawil

Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Krystian tuczak

wobec braku glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddai pod glosowanie przyiecie

projektu uchwaly.
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za podjqciem uchwaly

radni opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w przeciwnych oraz wstrzymujQcych

siQ.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala

podjQta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalacznik nr 6 do protokoiu.



Ad.7
projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia skladriw osobowych statych

komisii Rady Miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski wyjaSniajqc, 2e podjqcie przedmiotowej uchwaly wynika z zrzeczenia siq

mandatu radnej przez Paniq Joannq Borowiak oraz z realizacji wniosk6w zgfoszonych przez

Radnych RadV Miasta - Pana Krzysztofa Kowalskiego wyraiajqcego akces do pracy w Komisji

Edukacji, Rewizyjnej oraz Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, .jak r6wnie2 z realizacji

wniosku zgfoszonego przez Pana Radnego Janusza Dqbczytlskiego rezygnujqcego z pracy w

Komisji Rewizyjnej.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Pozytywna opiniQ o projekcie uchwaly przedstawila Radzie Miasta Przewodniczaca Komisji

Porzqdku Prawnego i Publicznego radna Katarzyna Zarqbska.

Wobec braku gtos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyjecie

uchwaty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 radnych za podjqciem uchwafy

radni opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych

siQ.

wobec powylszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostafa

podjqta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik nr 7 do protokofu.

Ad.8
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia rezygnacji Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej.

Zabierajqc gfos w przedmiotowej sprawie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski poinformowal, 2e w zwiqzku z rezygnacjq Pana Radnego Janusza

Dqbczyriskiego z petnienia funkcji Przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej, zlo2onq w dniu 31

grudnia 2015 roku, zachodzi potrzeba podjqcia uchwafy w proponowanym brzmieniu.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego opiniq zaprezentowata PrzewodniczEca

radna Katarzyna Zarqbska informujqc, ie Komisja rozpatrzyla oraz udzielifa pozytywnej opinii

o projekcie uchwaly.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno3ci 21 radnych, za przyjqciem uchwaly

opowiedzialo siq 2O radnych przy braku glos6w wstrzymujqcych siq oraz 1 glosie

przeciwnym.



Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez

RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zaiqcznik nr 8 do protokofu

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wloclawek.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski dokonujqc wprowadzenia do

uchwaty wyjasnil,2e Ustawa o samorzqdzie gminnym w art. 19 ust. l wskazuje, i2 Rada

gminy wybiera ze swego grona przewodn iczqcego i od jednego do trzech

wiceprzewodn iczqcych bezwzglqdnq wiqkszogciq glos6w w obecno6ci, co najmniej polowy

ustawowego skfadu rady, w gtosowaniu tajnym. uchwafE Nr l/2/74 z dnia 1 grudnia 2014 r.

Radv Miasta wfocfawek okreSlila liczbq trzech wiceprzewod niczqcych Rady Miasta iw
drodze uchwaly Nr l/3/t4 dokonala wyboru nastqpujqcych os6b:

- Pani Radnej Joanny Borowiak,
- Pana Radnego Rafala Sobolewskiego,
- Pani Radnej Ewy Szczepafskiej.
W zwiqzku z postanowieniem Nr 181/2015 Komisarza Wyborczego we Wloclawku w

sprawie stwierdzenia wygainiqcia mandatu radnej Joanny Borowiak z powodu pisemnego

zrzeczenia sie mandatu, zachodzi potrzeba dokonania wyboru trzeciego

WiceprzewodniczEcego Rady Miasta.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Uchwafa w sprawie wyboru Wiceprzewod niczqcego Rady Miasta Wloclawek byla

przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, kt6ra jednomySlnie podjqta

pozytywna opiniq o ww. uchwale. Tre56 opinii przedstawifa radnym Przewodniczqca Komisji

rad na Katarzyna Zarebska.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otwierajqc dyskusjq

poprosit tak2e o zglaszanie kandydat6w na funkcjq Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta'

w imieniu Klubu radnych Prawa i sprawiedliwo6ci, kandydaturq radnego Janusza

Dqbczyriskiego do objqcia funkcji wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta zglosil radny Jarosfaw

Chmielewski Przewodniczqcy Rady Miasta. Kandydat wyrazil zgodq na kandydowanie.

Kolejno w imieniu Klubu radnych sojuszu Lewicy Demokratycznej kandydaturq radnego

Jaroslawa Hupalo na funkcjq wiceprzewodniczqcego Rady Miasta zglosit radny Krzysztof

Kukucki. Radny Jarosiaw Hupalo wyrazil zgodq na kandydowanie.

wobec braku zgloszeri innych kandydatur PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw

Chmielewski poddaf pod gtosowanie zamkniqcie listy kandydat6w na

WiceprzewodniczEcego Rady Miasta.

w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych za zamkniqciem listy

kandydat6w na ww. funkcjq radni opowiedzieli siq jednomy6lnie przy braku gfos6w

przeciwnych oraz wstrzymujecych sie.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, 2e wyb6r na

funkcjq Wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta odbywa siq w glosowaniu tajnym, wobec



powyiszego wyja6nil, 2e do przeprowadzenia glosowania nale2y powolad komisjq

skrutacyjnE, a zatem poprosil o zgtaszania kandydatur na czfonk6w tej komisji.

w imieniu klubu radnych Pis radny Janusz Dqbczyriski zgfosil do udzialu w pracach komisji

skrutacyjnej kandydaturq radnego Krzysztofa Kowalskiego, kt6ry wyrazil zgodq na

kandvdowanie.
Radna Ewa Szczepafska zgtosila kandydaturq radnej Katarzyny Zarebskiej na czlonka komisji

skrutacyjnej, Pani radna tak2e wyrazila zgodq na kandydowanie.

Natomiast radny Krzysztof Kukucki do prac w komisji skrutacyjnej zgtosil kandydaturq

radnego Damiana Chetminiaka, kt6ry wyrazit zgodq na kandydowanie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod gtosowanie powolanie

komisji skrutacyjnej w skladzie: radny Krzysztof Kowalski, radna Katarzyna Zarqbska oraz

radnV Damian Chelminiak.
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych, za wyborem komisji

skrutacyjnei w ww. skladzie radni opowiedzieli siq jednomyslnie. Glos6w przeciwnych

oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
Po dokonaniu glosowania nad skfadem komisji skrutacyjnej Przewodniczacy Rady Miasta

radnv Jaroslaw chmielewski poinformowat, ii oglasza przerwq w obradach do czasu

przygotowania przez komisjq regulaminu wyboru na Wiceprzewodn iczEcego Rady Miasta

oraz ka rt do gtosowania.

Przerwa w obradach

Wznowienie obrad po przerwie

wznawiajqc obrady Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poprosil o

zabranie glosu Przewodniczqcq Komisji Skrutacy.inej radnE Katarzynq Zarqbskq w celu

przedstawienia radnym regulaminu wyboru na funkcjq Wiceprzewodn iczacego Rady Miasta.

Przewodniczqca Komisji skrutacyjnej radna Katarzyna Zarqbska odczytala Regulamin

glosowania wyboru radnego na Wiceprzewodn iczQcego Rady Miasta Wloclawek'

5 1. 1. Rada Miasta Wfocfawek wybiera ze swego grona Wiceprzewod n iczqcego

Rady spoir6d nieograniczonej liczby kandydat6w w gtosowaniu tajnym'

2, Glosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna, wybrana spoir6d

radnvch.

I2. Prawo zglaszania kandydat6w przysluguje kaidemu radnemu'

5 3. 1. Glosowanie odbywa siQ za pomoca kart do giosowania, na kt6rych widnieje

tre6i:,, Karta do glosowania w wyborach na Wiceprzewod nicz4cego Rady

Miasta wlocfawek".
5 4.1. W przypadku zgloszenia jednej kandydatury na Wiceprzewodn iczEceSo

Radv Miasta Wfociawek na karcie do glosowania pod nazwiskiem iimieniem

kandydata znajdujq siq dwie kratki, w kt6rych polu stawia

Siq znak,,x", jedna pod wyrazami ,, Jestem za wyborem", druga pod

wVrazami ,, Jestem przeciwko wyborowi".
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2. Jeieli radny na karcie do gfosowania postawi znak "x" w wiqcej ni2 jednej

kratce taki glos uwaia siq za niewainy.
3, Je2eli radny na karcie do giosowania nie postawi znaku ,' x" w 2adnej

kratce kandydata, jego gtos uwa2a siq za wainy bez dokonania wyboru,

tj. wstrzymuje siq od glosowania.

5 5. 1. W przypadku, gdy zgloszono dw6ch lub wiqcej kandydat6w, nazwiska kandydat6w

umieszcza sig na karcie do gfosowania w kolejnoSci alfabetycznej. Obok nazwisk

z lewej strony znajdujq siq kratki. Radni dokonujq wyboru poprzez postawienie

znaku ,,x" w jednej kratce obok nazwiska kandydata, opowiadajqc siq w ten

spos6b za wyborem tego kandydata na Wiceprzewod niczqcego Rady.

2. Postawienie 2 lub wiqcej znak6w,, x" uwa2a siq za glos niewa2ny.

3. Nie postawienie 2adnego znaku,,x" uwa2a siq za glos wa2ny bez

dokonania wyboru, tj. gfos wstrzymuJEcy.

5 6. Karty do glosowania sporzqdza Komisja Skrutacyjnd po ustaleniu

przez Rade listy radnych, kt6rzy kandyduja na funkcjq

Wiceprzewod n iczqcego Rady.

5 7. Karty do glosowania opatrzone sa pieczQcia Rady Miasta Wloclawek.

5 8. Karty wyjqte z urny niesporzqdzone przez Komisjq SkrutacyjnE, nie

opatrzone pieczqciq Rady Miasta Wloclawek oraz catkowicie przedarte

sq kartami niewa2nymi.

$ 9, Dopisanie na karcie do glosowania dodatkowych nazwisk albo

poczynienie innych dopisk6w lub skreSleri nie pociqga za sobq skutk6w

prawnych inie wplywa na wa2nodi glosu.

5 10. Glosowanie odbywa siq poprzez wywotanie przez czlonka Komisji

skrutacyjnej wedfug porzqdku alfabetycznego, nazwiska i imienia

radnego, kt6ry w obecno(ci Komisji Skrutacyjnej wrzuca kartQ do urny.

511. Wiceprzewodniczqcym Rady Miasta zostaje ten kandydat, kt6ry uzyska

bezwzglqdnq wigkszodi wainie oddanych glos6w w obecnoSci

co najmniej polowy ustawowego skladu Rady.

5 12. W przypadku, gdy zgloszono dw6ch lub wiqcej kandydat6w, a w glosowaniu

iaden z nich nie uzyskal bezwzglqdnej wiqkszo6ci wainie oddanych glos6w,

przeprowadza siq drugq turq gtosowania'

Przed drugE turq glosowania usuwa siq z listy kandydat6w nazwisko tego

kandydata, kt6ry w poprzedniej turze uzyskal najmniejszq liczbq glos6w'

5 13. W przypadku braku rozstrzygniqcia, mimo przeprowadzenia dw6ch tur
gtosowania przeprowadza sie ponowne wybory tqcznie z ponownym

zgtaszaniem kandydat6w wedlug zasad okreSlonych niniejszym

regulaminem.

S 14. Komisja Skrutacyjna po przeprowadzonym glosowaniu ustala wynik

glosowania i sporzqdza protok6f.

5 15. Protok6l podpisujq wszystkie osoby wchodzqce w skfad Komisji

Skrutacyjnej.

516. Wyniki wybor6w oglasza PrzewodniczEcy Komisji Skrutacyjnej.

Po zaprezentowaniu przez radnq Katarzyne Zarqbskq Przewodniczqcq Komisji Skrutacyjnej

regulaminu wyboru na funkcjq wiceprzewodn iczqcego Rady Miasta oraz braku uwag i



poprawek ze strony radnych, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski

poddaf pod gtosowanie przyjqcie przedstawionego regulaminu.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych, za przyjqciem

przedloionego regulaminu wyboru radni opowiedzieli siq jednomy6lnie' Gfos6w

przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie regulamin wyboru na

Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta zostaf przyjQty.

Nastqpnie cztonkowie komisji skrutacyjnej rozlo2yli radnym kary do glosowania

rozpoczynajqc tym samym przystqpienie radnych do aktu giosowania. Dla usprawnienia

glosowania czlonek komisji skrutacyjnej radny Damian chelminiak odczytywal nazwiska

radnych, kt6rzy oddajqc swoje glosy kolejno umieszczali w urnie do glosowania uprzednio

otrzymane karty do glosowania.

Po zako6czeniu glosowania i zebraniu kart do urny przez czlonk6w komisji skrutacyjnej

Przewodniczqcy Rady Miasta oglosit przerwq w obradach sesyjnych do momentu powrotu

komisji skrutacyjnej z ustalonymi wynikami gfosowania.

Przerwa w obradach

Wznowienie obrad po przerwie

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski wznawiajqc obrady XV sesji Rady

Miasta zwr6cil siq do Przewodniczqcej Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokofu

komisji.
Przewodniczqca Komisji Skrutacyjnej radna Katarzyna zarQbska odczytala tre6i protokotu:

Protok6l komisji skrutacyjnej
powolanej w trakcie XV Sesji Rady Miasta Wfoclawek

dla wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wlocfawek

Komrsia w skladzie:

1. Przewodniczqca Komisji Skrutacyjne.i - Katarzyna Zarqbska

2. Czlonek Komisji Skrutacyjnej - Damian Chelminiak
3. Czlonek Komisji Skrutacyjnej - Krzysztof Kowalski

po wyjqciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co nastQpuje:

1. Liczba radnych obecnych na sesji, uprawnionych do glosowania: 22

2. Liczba radnych, kt6rym wydano karty do glosowania: 20

3. liczba kart wyjqtych zurny:20

4. Liczba kart wa2nych: 20
5. Liczba kart niewainvch:0
5. Liczba glos6w wainych: 20
7. Liczba gfos6w wainych bez dokonania wyboru: 2



8. Liczba glos6w wa2nie oddanych za wyborem Radnego Janusza DQbczyfskiego na

funkcjq Wiceprzewodn iczacego Rady Miasta Wloclawek: 13

9. Liczba gtos6w wa2nie oddanych za wyborem Radnego Jaroslawa Hupalo na funkcjq

Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wtoctawek: 5

Wobec powyiszego Komisja Skruta€yjna stwierdza, ie Pan Radny Janusz Dqbczyriski

zostal wybrany na funkcjq Wiceprzewodniczqcego Rady Miasta Wloclawek'

Protok6l Komisji Skrutacyjnej - zafqcznik nr 9 do protokoiu.

Po zapoznaniu radnych z protokolem Komisji skrutacyjnej i wynikami gtosowania przez

Przewodniczqcq komisji skrutacyjnej, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie wyboru

Wiceprzewod niczqcego Rady Miasta Wtoclawek, w kt6rej 5 1 otrzymuje brzmienie:

Wiceprzewodn iczqcym Rady Miasta Wfoctawek w glosowaniu tajnym wybrany zostal radny

Janusz Dqbczytiski.

w wyniku giosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za wyborem radnego

Janusza Dqbczyriskiego na funkcjq wiceprzewodniczqcego Rady Miasta radni opowiedzieli

siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono'

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski

poinformowaf, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostafa podiQta przez

Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
Radny Janusz Dqbczyriski otrzymal z rqk Przewodniczqcego Rady Miasta gratulacie w

zwiqzku z wyborem na funkcjq wiceprzewodniczqcego Rady Miasta i zaproszony zostal do

zajqcie miejsca przy stole prezydialnym.

Uchwala - zalqcznik nr 10 do protokolu

Ad. 10

Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej'

Jak wyjasnil Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski do kompetencji

Rady Miasta naleiy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewodn iczqcych komisji

statych. W zwiqzku z przyjqciem rezygnacji Przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej w osobie

Pana Radnego Janusza Dqbczyriskiego, zaszla potrzeba wyboru nowego Przewodn iczqcego.

Nastepnie poprosit Przewodniczqcq Komisji merytorycznej o zapoznanie radnych z opiniE w

sprawie przedmiotowej uchwalY.

Opinia Komisii staiei Radv Miasta
przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radna Katarzyna zarQbska

poinformowala radnych, 2e podczas obrad czlonkowie Komisji rozpatrzyli oraz jednomy6lnie

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji

Rewizyjnej.

IJ



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otwierajac dyskusjq w
przedmiotowej sprawie poprosil o zglaszanie kandydat6w na funkcje Przewod n iczQcego

Komisji Rewizyjnej.
Radny Krzysztof Kukucki zglosil na funkcjg Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej

kandydaturq radnego J6zefa Mazierskiego.
Radny Janusz Dqbczyiski w imieniu Klubu radnych PiS zgtosil r6wniei kandydaturq radnego

J6zefa Mazierskiego na ww. funkcjq.
Radny J6zef Mazierski wyrazil zgodq na kandydowanie na'funkcjq Przewod niczqcego Komisji

Rewizyjnej.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski spelniajac wymogi proceduralne

poddal pod glosowanie zamkniqcie listy kandydat6w zgtoszonych na funkcjq
P rzewod n iczq cego Komisji Rewizyjnej.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za przedstawionQ propozycje wszyscy radni
opowiedzieli siQ jednomy6lnie przy braku glos6w przeciwnych oraz wstrzymujecych siQ. W
gfosowaniu wziqlo udziaf 20 radnych.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e wyb6r Przewodn iczqcego Komisji

Rewizyjnej odbywa siq zwyklq wiqkszoSciq gios6w w glosowaniu jawnym, w zwiqzku z tym
poddal pod gtosowanie kandydaturq J6zefa Mazierskiego na funkcjq Przewod niczqcego

Komisji Rewizyjnej.
W rezultacie dokonanego glosowania za wyborem radnego J6zefa Mazierskiego na ww,
funkcjg radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, Glosowafo 20 radnych.
W nastqpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod gfosowanie przyjqcie
projektu uchwaly, w kt6rej 5 l otrzymuje brzmienie:,,Stwierdza siq wyb6r radnego J6zefa

Mazierskiego na funkcjq PrzewodniczQcego Komisji Rewizyjnej".
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za podjQciem uchwaty
radni opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku gfos6w przeciwnych ora! wstrzymujqcych
ste.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostafa podjQta przez

RadQ Miasta Wfoclawek w zaproponowanym brzmieniu, Przewodniczqcym Komisji
Rewizyjnej jest radny J6zef Mazierski.

Uchwata - zafqcznik nr 11 do protokolu.

Ad. 11
Projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, ii przedmiotowe
zagadnienie rozpatrywaia Komisja PorzEdku Prawnego i Publicznego, w zwiQzku z tym
poprosit Przewodniczqcq Komisji radnq Katarzynq Zarqbskq o przedstawienie stanowiska
Komisji w sprawie petycji oraz przedstawienie opinii o przedlo2onym projekcie uchwaly.

Przewodnicz4ca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radna Katarzyna Zarqbska
przedstawiajEc stanowisko wypracowane przez Komisjq poinformowata, 2e w dniu L5
paidziernika 2015 roku do Rady Miasta Wloctawek wplynqla petycja Pana I
I podnoszqcego kwestie min. brawurowej jazdy na rowerach mlodych ludzi
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w okolicach dworca przy ul. Okrzei, braku oznaczefi dot. zakazu palenia na przystankach

autobusowvch oraz braku wiat ochraniajEcych pasaier6w oczekujqcych na autobus przy ul.

Kaliskiej, umieszczania baner6w reklamu.iqcych alkohol na budynkach plac6wek

o6wiatowych oraz liczby wydanych konces.ii na sprzeda2 alkoholu na terenie wlocfawka.

Wy2ej wskazana petycje przekazano do rozpatrzenia Komisji Porzadku Prawnego i

Publicznego Rady Miasta wlociawek. Po dokonaniu analizy przedmiotowego pisma oraz

uzyskaniu stanowiska Prezydenta Miasta Wlociawek, Komisja stwierdza, co nastqpuje: w

czqsci dotyczqcej brawurowej jazdy mtodych ludzi na rowerach w okolicach miasta przede

wszvstkim na ul. Okrzei, nale2y zauwaiy6, i2 od dnia l stycznia 2015 r. do chwili obecnej

Stra2 Miejska we Wlociawku nie odnotowala 2adnej interwencji mieszkaric6w miasta w

przedmiocie ,,brawurowych, wrqcz szaleficzych przejazd6w mtodych ludzi na rowerach".

Podobnych sytuacji nie stwierdzili r6wniei strainicy miejscy patrolujEcy okolice dworca

PKP/PKS we Wtocfawku. W miarq posiadanych sil i5rodk6w, wskazane przez Pana I
okolice bqdq objqte szczeg6lna uwaga stra2nik6w, majqc na wzglqdzie

mo2liwo6i wystEpienia wspominanych incydent6w.
W kwestii nie przestrzegania w mie5cie przepis6w ustawy o ochronie zdrowia w odniesieniu

do u2ywania tytoniu oraz braku wyposa2enia przystank6w autobusowych w zadaszenie

(wiaty) w szczeg6lnosci przy ul. Kaliskiej, Komisja wskazuje, ie w pierwszym kwartale 2016

r. planowane jest umieszczenie stosownych oznaczeh graficznych, informujqcych o zakazie

palenia tytoniu w obiektach sluiqcych obsludze podr62nych. Ponadto w bud2ecie miasta na

rok 2016 zaplanowane zostaiy Srodki finansowe na zakup iinstalacjq malej architektury.

Dostawa urzqdzef przystankowych przewidziana jest w pierwszej polowie 2016 roku'

W czqSci dotyczqcej po.jawienia siq wielkoformatowych reklam piwa na obiektach plac6wek

o6wiatowo - wychowawczych, Komisja zauwa2a,2e na terenie iadnej ze szk6l i plac6wek nie

znajdujq siq wielkoformatowe reklamy napoj6w alkoholowych bqdi zawierajqce inne tre(ci

niewskazane dla dzieci imlodzieiy. Jedyny odnotowany przypadek wystawienia reklam

niezwierajqcych treSci reklamujqcych alkohol na terenie plac6wek oswiatowych wystqpif w

Przedszkolu Publicznym nr 32 we Wfocfawku, jednak2e zgodnie z umowq naimu, najemca

zobowiqzany jest do dostosowywania treSci do miejsca wystawienia. Ponadto, zauwazye

nale2y, ii zgodnie z art.29 ust 2 pkt 6 oraz art.30 ust. l pkt 2 ustawy z dnia 7lipca 1994 r. -
prawo budowlane, montai reklamy na elewacji budynku poprzedzony musi by6 zloieniem

stosownego zgtoszenia zamiaru wykonania rob6t budowlanych.

odnoszqc siq do du2ej dostqpno6ci do napoj6w alkoholowych podkreilid nale|y, ii Prezydent

Miasta wloclawek nie pozostaje bezczynny wobec informacji o mo2liwo6ci wystQpowania

zakl6cania spokoju i porzadku publicznego w mieicie. W przypadku wplywu skargi, po

otrzymaniu potwierdzenia o wystqpowaniu podobnych sytuacji od sfuib porzqdkowych,

popartego materiatem dowodowym, Prezydent Miasta wszczyna postepowanle

administracyjne w sprawie cofniqcia zezwolenia na sprzeda2 napoj6w alkoholowych wobec

przedsiqbiorcy prowadzqcego punkt sprzeda2y alkoholu wskazany w skardze, je6li

przedsiqbiorca nie zglaszal w/w incydent6w odpowiednim slu2bom, do czego jest

zobowiqzany. Ponadto Prezydent Miasta wfoclawek wielokrotnie wystQpowal do stra2y

Miejskiej i Policji z prosba o wzmo2enie kontroli miejsc, w kt6rych wystQpuje ryzyko

zakl6cania porzqdku. wszelkie ograniczenia prowadzenia dzialalnoSci gospodarczej w

zakresie sprzeda2y alkoholu muszq miei umocowanie w obowiEzujacych przepisach prawa.

Aktualnie obowiqzujqce przepisy nie pozwalajq na wprowadzenie adm in istracyjnego zakazu

prowadzenia dziafalnoSci handlowej w zakresie napoj6w alkoholowych. Natomiast w kwestii
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zmniejszenia liczby punkt6w napoj6w alkoholowych na terenie Miasta, Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego, uwzglqdniajqc powyisze stanowisko Prezydenta Miasta,

rekomenduje Radzie Miasta Wfocfawek nie podejmowanie uchwafy dot. zmniejszenia liczby

ounkt6w.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego po zaprezentowaniu stanowiska

Komisji w przedmiotowej sprawie zapoznata radnych Rady Miasta z opinia Komisji w
powyiszej sprawie informujqc, i2 radni podczas obrad pozytywnie zaopiniowali projekt

uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Pana

Z uwagi na brak gtos6w w dyskusji nad przedstawionym zagadnieniem, Przewodniczqcy

Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu

uchwaty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za podjqciem uchwafy

radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie

stwierdzono.
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie uchwala zostafa

podjeta przez RadQ Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 12 do protokofu.

Ad. 12
Projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi Pana

dziafalno6d Prezydenta Miasta Wloclawek.

W zwiqzku z faktem, ie skargq Pana rozpatrywaia Komisja

Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski poprosif radnego Dariusza Jaworskiego Przewod niczqcego Komisji o

przedstawienie stanowiska Komisji w przedmiocie skargi oraz przedstawienie opinii o

przedlo2onym projekcie uchwaly.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski Komisja Gospodarki

Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek po{czas posiedzenia w dniu 7
stycznia 2015 roku rozpatrzyla skargq zto2onq przez Pana 

- 

z dnia 2

listopada 2015 w sprawie bezprawnego i niezgodnego z przepisami podwy2szenia opfat za

grunt pod garaZami oraz nie rozliczenia poniesionych naklad6w przez dzier2awc6w grunt6w

w zwiqzku z budowq garaiy. W wyniku przeprowadzonego postqpowania wyja5niajEcego w

przedmiotowej sprawie, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska stwierdza, co

nastqpuje: w zwiqzku ze zmianami podmiot6w zarzqdzajqcych terenem, o kt6rym mowa w

skardze, dokumentacja dotyczaca poruszanego problemu jest niepelna. Po przeprowadzeniu

wnikliwej analizy material6w bqdqcych w posiadaniu Administracji Zasob6w Komunalnych

we Wloclawku oraz Wydzialu Gospodarki Miejskiej Urzqdu Miasta Wloclawek ustalono, co

nastepuJe.

Umowq,,kupna-sprzedaiy" zawartq w dniu 3 lipca L997 r., Pan

od Unipetrol Sp. z o.o. wszystkie prawa do garaiu (...), w
nabyl
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budowlanych (naklady), dotyczEce gara2u murowanego nr 035 usytuowanego na terenie
nieruchomo6ci przy Pl. WolnoSci ! we Wloclawku. Jednocze6nie sprzedawca oiwiadczyt, ii
nie ma uregulowanych praw do gruntu, na kt6rym postawiony jest garai. W zwiqzku z

powyiszym, w dniu 3 lipca 1997 r., pomiqdzy Administracjq Budynk6w Komunalnych we

Wtoclawku, reprezentujacE Gmine Miasto Wloctawek a Panem 

-

zawarta zostala bezterminowa umowa najmu gara2u. Pismem z dnia 16 sierpnia 1999 r.,
Administracja Budynk6w Komunalnych we Wloclawku poinformowala najemce, i2 umowa

najmu garaiu przekazana zostala do Wydziatu Geodezji, Kartografii i Gospodarki

N ieruchomoSciami Urzqdu Miasta Wtoclawek oraz o koniecznoici wplaty naleinoici
czynszowej na wskazany w piSmie numer konta, bqdl w kasie Urzqdu, poczqwszy od dnia 1

wrzednia 1999 r. Korespondencjq z dnia 28 grudnia 1999 r., Wydzial Geodezji, Kartografii i

Gospodarki N ieruchomoiciami przekazai informacjq o koniecznoici dokonywania dalszych

wplat czynszu wynikajEcego z umowy najmu garaiu n€ konto Administracji Budynk6w

Komunalnvch we Wioclawku. W dniu 1 marca 2000 r. podpisana zostata kolejna umowa

najmu garaiu pomiqdzy p.n". E a Administracjq Budynk6w

Komunalnych we Wlocfawku - Gminq Miasto Wloclawek. W umowie przedmiotowej strony
na mocy porozumienia rozwiqzaly umowQ z 3lipca 1997 r. W nastqpstwie przeksztalcenia

Administracji Budynk6w Komunalnych we Wloclawku w sp6lkq z o.o. ,,Zarzqdzanie i Obr6t
N ieruchomoicia mi Zarzqdca", strony podpisaly aneks do umowy z dnia 1 marca 2O0O r', z

mocq obowiqzujqcq od l stycznia 2001 r. Pismem z dnia 12 czerwca 2001 r., Najemca

poinformowany zostal o podniesieniu wysoko6ci czynszu najmu gara2u do wysokoici 35,01

zl.Wydziat Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, pismem z dnia 29 sierpnia 2006 r.

poinformowat sp6tkq ,,Zarzqdca", i2 podniesiona zostaje dotychczasowa wysokoSci czynszu,

do kwoty 80,00 zl [slownie: osiemdziesiat zlotych zero groszy] miesiqcznie. O fakcie
powy2szym poinformowany zostat tak2e p.n I (pismem z dnia 14

wrzeinia 2006 r.) . W zatqczeniu do przedmiotowego pisma przesiano takie stosowny aneks

do umowy, kt6rego podpisania zainteresowany odm6wil. W sprawie podpisania aneksu do

umowy najmu gara2u wystEpiono po raz kolejny w dniu 12 paidziernika 2006 r., informujqc
jednoczeSnie o statusie prawnym nieruchomoSci, bqdqcej przedmiotem najmu. Jak wynika z

pisma sp6tki ,,larzEdca", adresowanego do Pana 

-, 

z dnia 7 maja

2008 r., w zwiqzku z wystqpujqcymi zalegloSciami w optatach za korzystanie z garaiu,
umowa z dnia 1 marca 2OO0 r. zostala rozwiqzana, na podstawie 97 ust. 2 w/w umowy. W
zwiqzku z powy2szym stwierdzii naleiy, ii od tego czasu optaty, kt6re odnotowywane se

obecnie przez Administracjq Zasob6w Komunalnych we Wloclawku, sq wynagrodieniem
za bezumowne korzystanie z gara2u. Pismem z dnia 7 stycznia 2O!4 r., r.n !
I zwr6cit siq do Administracji Zasob6w Komunalnych we wloclawku z proibq o
zawarcie umowy dzieriawy gruntu pod gara2 murowany. W odpowiedzi, Wydzial

Gospodarki Mieniem Komunalnym UrzQdu Miasta Wloclawek poinformowal wnioskodawce,

i2 w zwiqzku z prowadzonym postqpowaniem sqdowym, majqcym na celu regulacje stanu
prawnego nieruchomoSci, podpisanie przedmiotowej umowy bqdzie moiliwe dopiero
po jego zakoiczeniu. W chwili obecnej trwa postQpowanie w sprawie zniesienia
wsp6lwlasno6ci nieruchomoici bqdqcej przedmiotem skargi. Nieruchomoii przedmiotowa

stanowi wso6twlasnoii w udzialach :

- Gminy Miasta Wlociawek w wysoko6ci 6/L2 cze6ci,

w wysoko6ci 2/12 czqici,
w wysoko6ci 2172 czqlci,
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w wysoko6ci \/L2 czgtci,
w wysoko6ci 7/t2 czgici.

Jednoczeinie Komisja zauwa2yla, ii zadlu2enie Pana na chwilq
na zostafaobecna wynosi 3163,08 zl. Informacja o bie2qcym saldzie konta

za interesowanemu oismem z dnia 14 kwietnia 2015 r.

Wobec powyiszego Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska wypracowala

stanowisko na podstawie przedstawionej dokumentacji w dniu 7 stycznia 2016 roku i

stwierdzila, i2 zarzuly podnoszone przez stronq skariqcq nie znajdujq uzasadnienia, w tym

samym Komisja uznala skargq za bezzasadnq.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
przewodniczEcy Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska radny Dariusz Jaworski

prezentujEc opiniq w przedmiocie projektu uchwaly, poinformowal radnych, ii podczas

obrad Komisja wypracowala pozytywnQ opiniQ o projekcie uchwaiy w przedmiotowej

sorawie.

Z uwagi na brak zgtoszeri do dyskusji ze strony radnych nad przedstawionym zagadnieniem,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski poddaf pod glosowanie przyjecie

projektu uchwaly.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za podiqciem uchwafy

radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie

stwierdzono,
A zatem Przewodniczecy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala podjQta przez

Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik nr 13 do protokolu.

Ad. 13
lnterpelacje, wnioski i zapytania radnych'

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,

takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgfosili: radny Damian

Chelminiak, radna Agnieszka Chmielewska, radny Jarosiaw Chmielewski, radny Janusz

Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Jaroslaw Hupato, radny J6zef Mazierski, radny

Rafal Sobolewski, oraz radna Katarzyna Zarqbska.

Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej Przewodn iczqcemu

Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przekaie je adresatowi.

Odpowiedzi na zgtoszone interpelacje - Przewodniczqcemu Rady Miasta oraz

interpeluj4cemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wiaiciwe rzeczowo upowaznione

osoby w terminie 21 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanE w

Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbQdnej zwfoki.

Procedurq postqpowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

przesla
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Ad. 14

Informacje i komunikaty,

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
przypomnial radnym o zfo2eniu usprawiedliwiei w zwiqzku z nieobecnoSciami na

posiedzeniach komisji lub sesjach. Poinformowal, r6wnie2, 2e w Biurze Rady Miasta sE

dostqpne druki o6wiadczeri majqtkowych, kt6re radni zobowiqzani sq zlo2yi w ustawowym

terminie. Ponadto stwierdzil, 2e kolejna sesja Rady Miasta, planowana jest na dzie6 29

lutego 2016 roku.

Ad. 15

Zamkniqcie obrad.

po zako6czeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw

Chmielewski podziqkowal wszystkim za udzial w obradach stwierdzajqc, ie wobec

zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XV sesji Rady Miasta Wloclawek.

Za koficzenie obrad godz. 10ao

OERADOM PRZEWODNICZYT

JAROSIAW CHMIELEWSKI

PRZEWODNICZACY

RADY MIASTA WTOCLAWEK
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Radny Piotr Czarnecki

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XV sesji Rady Miasta Wloclawek
2. Lista os6b uczestniczqcych w XV sesji Rady Miasta Wlocfawek.

3. Uchwala Nr XV/1/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

miejscowego planu zagospodarowa n ia przestrzennego miasta Wloclawek dla

obszaru pofozonego w rejonie ulic Zagajewskiego iCelulozowej, pomiqdzy ulicami:

Polnq, Zagajewskiego, Stod6lnq, Skladowq, Lqgskq, Ptockq, Barskq oraz Celulozowq.

4. Uchwata Nr XV/2/2076 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 11 stycznia 2016r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie okreilenia trybu powolywania czlonk6w oraz

organizacji i trybu dzialania Miejskiej Rady Dzialalno5ci Po2ytku Publicznego we

Wloclawku.
5. Uchwala Nr XV/3/2016 Radv Miasta Wfoclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

okreSlenia kryteri6w, liczby punkt6w oraz dokument6w obowiqzujqcych w
postepowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy publicznej szkoly podstawowej oraz

pierwszej klasy publicznego gimnazjum, dla kt6rych organem prowadzAcym jest

Gmina Miasto Wloclawek.
6. Uchwala Nr XV/4/2016 RadV Miasta Wtoctawek z dnia 11 grudnia 2016r. w sprawie

nagr6d iwyr6inieri za osiqgniqte wyniki sportowe oraz za osiqgniqcia w dzialalno6ci

sportoweJ.
7. Uchwala Nr XV/s/ 2016 Rady Miasta

zmieniajAca uchwalq w sprawie ustalenia
Miasta.

8. Uchwata Nr XV/6/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

przyjqcia rezygnacji Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej.

9. Uchwala Nr xv /7 /2076 Rady Miasta Wloclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

wyboru Wiceprzewod niczqcego Rady Miasta Wfoclawek.

10. Uchwata Nr XV/8/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 11 stycznia 2016. w sprawie

wyboru Pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej.

11. Uchwala Nr XV/9/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

rozpatrzen ia petycli eanaf.
12. Uchwala Nr XV/10/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 11 stycznia 2016r. w sprawie

rozpatrzenia skargi Pana 

- 

na dzialalno6i Prezydenta Miasta

Wlocfawek.

Protok6i soorzadzila:
Jolanta Skladanowska
8RM

Wloclawek z dnia 11 stycznia 2016r.

sklad6w osobowych stalych komisji Rady
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